
Zápis z Rady rodičů JÚŠ, z.s. ze dne 22. 11. 2024 

Přítomni: paní Petra Suchá (5.B) – místopředsedkyně spolku Rady rodičů JÚŠ, pan Mgr. Marek 

Zindulka, MBA (3.A) – místopředseda spolku Rady rodičů JÚŠ, pan Jan Lizak (2.A) a paní Vendula 

Chýle Kohoutková (1.A) 

Omluveni: Gabriela Haplová – předsedkyně spolku Rady rodičů JÚŠ 

Za vedení škol: Mgr. Zuzana Miščíková – zást. ředitele JÚŠ pro SŠ, Mgr. Hana Doubková Kejřová – 

zást. ředitele JÚŠ pro ZŠ 

 

Body projednávané na Radě rodičů: 

1. Ve středu 13.11.2024 podala předsedkyně žádost o zapsání spolku na Spolkový 

rejstřík, čekáme tedy na zapsání Rady rodičů JÚŠ, z.s. (spolek). 

2. Bavili jsme se jakým způsobem budeme zveřejňovat Zápisy z Rady rodičů. Návrh byl, 

že se Zápis dá na web školy a předá třídním učitelům, které zápis rozešlou rodičům.  

3. Výbor spolku by se měl dohodnout, jakým způsobem bude  spolek fungovat a jakým 

způsobem budeme motivovat pro vstup do spolku rodiče. Hlavní činností spolku je 

samozřejmě komunikace se zástupci školy, možnost projednávání jednotlivých 

podnětů rodičů. Tyto podněty by měl sbírat  zástupce rodičů z každé třidy. Kromě 

toho je účel spolku vynakládat s členskými poplatky od rodičů na schválené potřeby 

(napři. šerpy, dárečky pro prvňáčky a jiné) předložené zástupci školy po schválení 

vedení spolku. 

4. Rada rodičů se setkává 4 x do roka, vždy v pátek v týdnu následujícím po proběhlých 

pedagogických radách a to od 13:00 hodin v knihovně školy v 1. patře. Pokud 

bychom toto pravidlo chtěli změnit, tak by se na tom měl domluvit výbor spolku se 

zástupci školy. 

5. Měli bychom se domluvit na ohlášení termínu Rady rodičů s pozvánkou na které by 

měl být uveden program (tedy body k projednání). S tím se musíme domluvit i jak 

dopředu pozvánku na schůzi Rady rodičů poslat a jakým způsobem. Navrženo bylo 

14 dní dopředu a způsob ohlášení by měl být web školy a přes třídní učitele emailem 

s pozvánkou. 

6. Také se probíralo jak motivovat zájem rodičů, aby se účastnili schůzí spolku a to 

v maximálním možném počtu (tedy 1 zástupce rodičů z každé třídy  - hlavně ze 

základní školy). Pan Zindulka se nabídl, že by oslovil třídy a jejich rodiče. 

7. Je potřeba se domluvit jaká by byla formální povinnost členů spolku. 

8. Řešili jsme také podnět pana Zindulky, kdy má velmi kladné hodnocení rodičů z jeho 

třídy na pobyt na škole v přírodě v Bukové. Tyto pobyty si rodiče opravdu chválí a 

děti jsou vždy nadšené. Co by, ale bylo vhodné v objektu Bukové řešit je rekonstrukci 

či zlepšení podmínek sociálního zařízení pro děti se specifickými potřebami. 

Momentálně sociální zařízení již plně nevyhovuje potřebám hlavně 

v bezbariérovosti. Zároveň jsme byli ujištěni od zástupců školy, že se tímto určitě 

budou zabývat. Také jsme byli ujištěni, že se řeší pořízení nového dodávkového 

automobilu pro převoz vozíčkářů v Bukové, starý dodávkový automobil je již 

naprosto nedostačující. 

9. Padla zde otázka zda by spolek měl shánět sponzorské dary pro školu pro objekt 

Buková? Toto patří k projednání na výbor spolku. 



10. Padl podnět, zda by informace o akcích v rámci školy, ale i v rámci Nadace školy 

mohly být vyvěšeny na nástěnce, aby byly dobře dostupné. V tomto je velká potřeba 

nehořlavých nástěnek, aby splňovaly podmínky požárních pravidel. Některé 

nástěnky byli právě z důvodu nesplnění podmínek požárních pravidel ve škole 

odstraněny. Dále padl podnět, zda by nemohla vzniknou nástěnka s nabídkami či 

informacemi od rodičů, tak jak je to například při pobytu v lázních.  

 

 

 

 

Informace:  

• Škola v průběhu začátku školního roku musela řešit opravu obou výtahů v Nové budově 

školy. Toto byl značný zásah do rozpočtu školy. 

• Školní jídelna je stabilizovaná - má novou vedoucí jídelny a vypadá to, že studenti jsou se 

školní jídelnou spokojeni. Uvažuje se o pořízení nového objednávacího automatu, aby si děti 

mohly objednávat lépe jídlo samostatně. Při problému s jídelnou můžou členové Rady rodičů 

dát podnět ke Stravovací komisi k projednání. 

• Na škole dál zůstává zapsaný obor Šití oděvů a možnost otevření Gymnázia s tím, že se 

nebude nabízet pro otevření studentům. Nejsou dostatečné kapacity a ani zájem studentů 

pro otevření.  

• Projekt na dostavbu k Nové budově, který by výrazně pomohl škole k možnosti rozšíření 

počtu kapacit pro přijímání žáků, protože by vznikly další třídy, větší divadelní prostor a  další 

potřebné prostory. Tento projekt je připraven a je již jen potřeba dostat schválení od 

zřizovatele a dostatek finančních prostředků k realizaci projektu. Držme si palce, aby vše 

dobře dopadlo a mohlo se přistoupit k realizaci co nejdříve. 

 

 

Zapsala: Petra Suchá – místopředsedkyně spolku Rady rodičů JÚŠ, z.s. 


